

DIGITUS Настенный шкаф SOHO, в разобранном виде – 540x400 мм (ШxГ)

DN-38010
EAN 4016032493013



4U wall mounting cabinet, SOHO, unmounted 241x540x400 mm, full glass front door, grey

The 483 mm (19") network cabinets for wall installation from the SOHO series are delivered unassembled using a flat pack to optimize costs. Available in four rack units and equipped with a full glass door as well as a cable entry with brushes in the roof and floor, this is the perfect product for subdividing or building up a small to medium-sized network. Two pairs of galvanized 483 mm (19") profile rails labeled with easy-to-read rack units are installed on the inside. Their depth can be adjusted. Each cabinet is made of up to 1.5 mm thick sheet steel. Coloring is done with electrostatic powder coating in the standard colors gray (RAL 7035) or jet black (RAL 9005). The door hinges can be switched. Installation takes just a few steps and is extremely easy thanks to the step-by-step instructions included.

Настенные шкафы DIGITUS® спроектированы, разработаны и произведены с учетом высоких требований в сфере инфраструктуры информационных технологий.

- Класс защиты IP20
- Защитная дверь с замком и безопасным стеклом
- Угол открывания двери 200°
- Наружная дверь с одноригельным замком
- Профильные направляющие 483 мм (19") с регулировкой по глубине

- Стальной лист толщиной 1,1 - 1,5 обеспечивает высокую прочность, порошковое покрытие
- Кабельный вход оснащен щёточным уплотнителем в потолочной панели и пластиковой крышкой в основании
- Верхняя панель подготовлена для установки вентиляционного элемента (выполнены отверстия)
- Вентиляционные отверстия для активной, а также пассивной вентиляции
- Cabinet type: Wall mounting cabinet
- Color: light grey, RAL 7035
- Depth: 400 mm
- Front door: Glass door, single opening
- Load capacity: 60 kg
- Side panels: Both sides
- Units: 4
- Width: 540 mm
- IP protection class: IP20
- Mounted: no

Package contents

- Installation set (screws, cage nuts, washers)
- 2 x keys
- 1 x QIG

Logistics						
	Number (pcs)	Weight (kg)	Depth (cm)	Width (cm)	Height (cm)	cm³
Packaging Unit Carton	1	11.00	44.00	57.50	15.50	39,215.00
Packaging Unit Inside	1	11.00	44.00	57.50	15.50	39,215.00
Packaging Unit Single	1	11.00	44.00	57.50	15.50	39,215.00
Net single without Packaging	1	10.00	40.00	54.00	24.10	0.00

